
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Bryn skole 

Referat fra  driftsstyremøte 

På teams 09.12.21. kl: 18.00-19.00 

 

 

Til: Foreldrerepresentanter : Attia Mirza og Torgeir Kristiansen. 

Lærerrepresentanter:  Tonje Vibokt Vikstvedt og Frida Westli 

Politikere: Pål Skodjevåg, Roja Darian, Elisabeth Guldbransen 

Ass. Rektor: Petter Furvann 

Kontorleder: Meera Lakshmanan- frafall 

 

 

Saksliste 

 Sak 34/21: Innkalling og saksliste. Saker til eventuelt. 

Innkalling og saksliste er godkjent. OK  

Skolebehovsplanen til eventuelt 

 

Sak 35/21: Godkjenning av referat. Godkjent 

 

Sak 36/21: Status økonomi skole/AKS   

Vi ligger an til 1500000 i minus, men med budsjettjusteringer og kompensasjoner for 

Koronatiltak, vil vi havne på et merforbruk på ca 800 000. Mottaksgruppen, og få elever her, 

forklarer underskuddet. 

1380 000 av underskuddet/overforbruk forklares med elevnedgang – vi er nå 385 elever.  

AKS – underskuddet skyldes nedgang i foreldrebetaling og tilbakebetaling knyttet til gratis 

kjernetid. 

 

Sak 37/21: Strategisk plan  

Oppsummering og orientering om hva som er fokus i strategisk plan. FAU sender mail på 

eventuelle innspill fra styret. Resultatoppfølging og utvikling vil være fast post på 

Driftstyremøtet.  

Fraflytting fra skolekretsen som følge av dårlige resultater og/eller at man flytter fra det 

mangfoldet som skolen representerer. Dette blir sak på neste møte. 

 

Sak 38/21: Eventuelt  



Skolebehovsplanen: Attia – skal behandles i januar – Bryn ferdig i 2028. Det er lagt et press på 

plan-og bygningsetaten at skolebygg må få en høyere prioritet. Det er berammet et møte 13. 

januar der status for planen om nye Bryn skole blir presentert. Styret i FAU og Driftsstyret bør 

møte her. Representanter fra Plan- og Bygningsetaten er invitert. 

 

Hjertesoneskole – Bymiljøetaten har valgt ut Bryn skole for arbeid om trygg skolevei i 

samarbeid med skole og FAU – trafikkregulering. Dette blir et viktig prosjekt, også knyttet til 

skolehagen og trygg ferdsel dit. 

Midler til skoledagen søkes det om. Urbant landbruk og etaten har midler som vi søker om. Vi 

mottatt 275000 til skolehagen. 

 

 

 

Forslag til møteplan skoleåret 2021-2022 

Torsdag: 30.09. 2021. Kl 18.00-20.00 

Torsdag : 09.12. 2021. Kl 18.00-2000 

Torsdag : 20.01. 2022 . Kl 17.00-19.00 

Torsdag:  03. 03.2022. kl 18.00-20.00 

Torsdag : 09.06.2022. kl 18.00- 20.00 

 

 

         Vennlig hilsen  

Cecilie Raddum, Rektor 

Referent for driftsstyret 


